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Aanleiding 

Het Kamerlid Van Haga heeft schriftelijke vragen gesteld over het Trend Meetnet 

Verzuring van het RIVM. De vragen zijn gesteld aan de minister voor Natuur en 

Stikstof 

Advies 
U kunt de antwoorden op de schriftelijke vragen ondertekenen. 

Kernpunten 

In uw antwoord op een eerdere vraag van het lid Van Haga stelt u dat er 

al een eeuw lang ophoping van stikstof in de natuurbodem plaats vindt. 

« Nu vraagt het lid Van Haga waarom deze ophoping niet terug te vinden is 

in het bovenste grondwater in bossen zoals voor de periode 1990 tot 2010 

uit Trend Meetnet Verzuring blijkt. Tevens vraagt het lid Van Haga 

waarom dit meetnet in 2010 is stop gezet. 

* In uw antwoord geeft u aan dat de depositie in de periode 1990 tot 2010 
is afgenomen en dat daardoor de uitspoeling van stikstof is afgenomen, 

maar dat de stikstofaanvoer richting de bodem door depositie nog altijd 

hoger is dan de som van opname door het bos en de uitspoeling, zodat er 

nog altijd sprake is van ophoping in de bodem. 

« De informatie die nodig is voor de beantwoording van deze vragen is 

aangeleverd door WUR en RIVM. De beantwoording aangaande het 

stopzetten van het meetnet is afgestemd met het ministerie van 

Infrastructuur en Waterstaat. 
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